
Protokół Nr  8/2011 
z posiedzenia Komisji Budżetu Rady Miasta Ostrowca Św. 

w dniu 1 czerwca 2011 r. 
 
Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji – H. Rożnowski. 
 
1. Lista obecności - w załączeniu. 
2. Sprawy wynikające z porządku obrad: 
 
Lp. Sprawa Wniosek / Stanowisko / Informacja  

(Wynik głosowania) 
1. Opiniowanie projektów uchwał na   
 sesję Rady Miasta:  
1) zatwierdzenia sprawozdania finanso- Członkowie Komisji Budżetu w głosowaniu: 
 wego wraz ze sprawozdaniem z wy- 6 głosami za, przy braku głosów przeciw- 
 konania budżetu Gminy Ostrowiec  nych i 1 wstrzymującym się – pozytywnie  
 Świętokrzyski (projekt uchwały w za-  zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
 łączeniu).  
2) udzielenia absolutorium Prezydento- Członkowie Komisji Budżetu w głosowaniu: 
 wi Miasta Ostrowca Świętokrzyskie- 5 głosami za, przy braku głosów przeciw- 
 go za 2010 rok (projekt uchwały  nych i 2 wstrzymujących się – pozytywnie  
 w załączeniu). zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
3) zm. uchwałę w sprawie określenia  Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 
 jednostek budżetowych, źródeł do- nie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
 chodów gromadzonych na wydzielo-  
 nym rachunku i ich przeznaczeniu   
 oraz sposobu i trybu sporządzania   
 planów finansowych dla wydzielo-  
 nych rachunków dochodów (projekt   
 uchwały w załączeniu).   
4) Regulaminu udzielania pomocy ma- Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 
 terialnej o charakterze socjalnym dla nie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
 uczniów zamieszkałych na terenie   
 Gminy Ostrowiec Świętokrzyski   
 (projekt uchwały w załączeniu).  
5) ustalenia wysokości opłaty za wpis Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 
 podmiotu do rejestru żłobków i klu- nie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
 bów dziecięcych (projekt uchwały  
 w załączeniu).  
6) zm. uchwałę w sprawie nabycia nie- W dyskusji nad projektem uchwały radny 
 ruchomości zabudowanych (projekt J.E. Kunat zapytał, czy kupując pozostałą 
 uchwały w załączeniu). część gmina poniesie koszty, bo wcześniej  
  podjęta uchwała w tej sprawie mówiła  
  o kwocie 6.700 tys. zł. 
  Skarbnik Miasta – E. Pichór wyjaśniła, że  
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  koszty ogółem były niższe niż te wymienio- 
  ne w uchwale. Ta działka w ogóle nie była  
  przewidziana do sprzedaży, ponieważ była 
  przedmiotem negocjacji spadkobierców ro- 
  dziny Saskich. Granice wydatków są okreś- 
  lone w uchwale.  
   
  Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 
  nie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
7) zasad udzielania dotacji celowej na  Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 
 sfinansowanie lub dofinansowanie  nie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
 kosztów inwestycji z zakresu ochrony  
 środowiska, polegającej na usuwaniu  
 wyrobów lud odpadów zawierających  
 azbest z terenu Gminy Ostrowiec   
 Świętokrzyski (projekt uchwały w za-  
 łączeniu).  
8) zm. uchwałę w sprawie uchwalenia Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 
 „Programu usuwania wyrobów za- nie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
 wierających azbest dla miasta Ostro-  
 wca Świętokrzyskiego na lata 2008-  
 2032” (projekt uchwały w załączeniu)  
9) zaciągnięcia długoterminowego kre- Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 
 dytu na sfinansowanie planowanego nie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
 deficytu – dot. ul. Zagłoby (projekt  Radny J.E.Kunat zapytał, jakie prace zostały 
 uchwały w załączeniu).  do tej pory wykonane. Odpowiadając na to 
  pytanie Skarbnik E. Pichór poinformowała,  
  że wykonana została dokumentacja, na tę  
  inwestycję gmina z budżetu przeznaczyła  
  1.500 tys. zł. W tym przypadku jest o tyle  
  trudno, bo szacunki cały czas trwają, więc 
  kredyt w całości może nie być wykorzysta- 
  ny. W prognozie finansowej kredyt jest wpi- 
  sany na 2012 r., ale każdorazowo na jego za- 
  ciągnięcie zgodę wyraża rada.  
10) zaciągnięcia długoterminowego kre- Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 
 dytu na sfinansowanie planowanego nie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
 deficytu – dot. ul. Denkowskiej (pro-   
 jekt uchwały w załączeniu).   
11) zaciągnięcia długoterminowego kre- Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 
 dytu na spłatę wcześniej zaciągnię- nie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
 tych pożyczek i kredytów (projekt  
 uchwały w załączeniu).  
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12) zm. uchwałę w sprawie uchwalenia Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 
 budżetu Gminy Ostrowiec Święto- nie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
 krzyski na 2011 r. (projekt uchwały  
 w załączeniu).  
13) zm. uchwałę w sprawie uchwalenia Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 
 Wieloletniej Prognozy Finansowej  nie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
 Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na   
 lata 2011 – 2023 (projekt uchwały   
 w załączeniu).  
14) przekazania dotacji celowej Gminom: Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 
 Bałtów, Ćmielów, Kunów, Lipnik, nie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
 Mirzec (projekt uchwały w załącze-  
 niu).   
2. Informacja o realizacja zadań wyni- Szczegółowych informacji w tym zakresie 
 kających ze Strategii Zrównoważone- udzielił Naczelnik Wydziału Rozwoju i Pro- 
 go Rozwoju Gminy Ostrowiec Świę- mocji Gospodarczej – M. Nowak wyjaśnia- 
 to krzyski w 2010 r. (projekt uchwały jąc, że zgodnie z procedurą ISO co roku  
 w załączeniu).  przedstawiana jest informacja Radzie Miasta 
  z zakresu realizacji strategii w rozbiciu na  
  zadania wykonywane przez poszczególne 
  wydziały. 
   
  Członkowie komisji przyjęli powyższą in- 
  formację do wiadomości. 
3. Sprawy różne:  
   
1) Wniosek Wydziału Rozwoju i Pro- Naczelnik Wydziału Rozwoju i Promocji 
 mocji Gospodarczej w sprawie wy- Gospodarczej – M. Nowak poinformował,  
 jazdu delegacji Gminy Ostrowiec Św. że Gmina Ostrowiec otrzymała zaproszenie 
 do Nowopołocka na Białorusi (w za- od władz miasta Nowopołocka w celu wzię- 
 łączeniu).  cia udziału w obchodach „Dnia miasta No- 
  wopołocka” w dniach 18 – 19 czerwca br.  
  W związku z powyższym proponuje się, aby 
  w składzie delegacji znaleźli się radni:  
  W. Kacuga, St. Choinka, D. Wierzbiński.  
  Łączny koszt wyjazdu wynosi 1200 zł.  
  W związku z rezygnacją z udziału w delega- 
  cji złożoną przez pana radnego Kacugę,  
  Naczelnik M. Nowak poinformował, że wy- 
  jazd będzie zaproponowany innemu radne- 
  mu.  
  Następnie Naczelnik M.Nowak poinformo- 
  wał, że wyjazd na Białoruś jest wynikiem 
  działalności stowarzyszenia Polska –Wschód 
  którego przewodniczącym jest były senator 
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  Jerzy Suchański. W efekcie tych kontaktów 
  Prezydent Miasta - J. Wilczyński był w No- 
  wopołocku w ub. roku. A teraz przyszło z te- 
  go miasta zaproszenie dla delegacji i posta- 
  nowiono, że pojadą radni RM. Nowopołock  
  to miasto liczące ok. 90 tys. mieszkańców, 
  gdzie głównym miejscem zatrudnienia jest  
  rafineria. 
   
  Członkowie komisji jednogłośnie pozytyw- 
  nie zaopiniowali wniosek Wydziału Rozwo- 
  ju i Promocji Gospodarczej UM w sprawie  
  wyjazdu 3 radnych RM do Nowopołocka na  
  Białorusi w terminie 18 – 19 czerwca 2011 r. 
 
Odrębne głosy do protokółu: nie zgłoszono.  
 
Termin następnego posiedzenia: nie ustalono. 
 
Obrady komisja zakończyła o godz. 13.35. 
 
Protokołowała:        Przewodniczył: 

Przewodniczący Komisji 
Marta Kami ńska          Henryk Rożnowski 
 
 


